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Onderwerp Achteraf afval scheiden 

Datum 9 november 2021 

Ingediend door VSA, CDA, BurgerPartij Veldhoven, Lokaal Liberaal 

Naar aanleiding van Algemene Beschouwingen / Programmabegroting 2022-2025 

Programma 2.1.7 Volksgezondheid en milieu + doelstelling 3 

 
 
De raad van de gemeente Veldhoven in openbare vergadering bijeen op 9 november 2021,  

 

kennis genomen hebbend van: 

 De unaniem aangenomen motie achteraf afval scheiden d.d. 12 november 2019 bij 

de behandeling van de begroting 2020; 

 Praktijkvoorbeelden van gemeenten waar achteraf scheiden van afval goedkoper is 

en meer schone grondstoffen oplevert; 

 Het afval scheiden voor veel huishoudens een belasting is; alles in 1 bak is 

makkelijker; 

 Afval scheiden door de Veldhovense inwoner niet meer beloond wordt;  

 

 

overwegende dat: 

 Veldhoven een voortrekkersrol moet hebben op duurzaamheid in de regio; 

 Veldhoven een belangrijke innovator zou moeten zijn op het gebied van afval 

scheiden binnen Brainport; 

 VSA een voorstander is van duurzaam scheiden van afval en zo meer schone en 

hoogwaardige grondstoffen oplevert; 

 VSA het belangrijk vindt dat zoveel mogelijk burgers meedoen; 

 Achteraf scheiden van afval steeds goedkoper wordt; 

 Plannen voor een mega fabriek voor afvalscheiding in onze regio worden uitgewerkt:  

Eindhoven, Helmond, Geldrop-Mierlo, Valkenswaard, Meierijstad, Den Bosch, Oss en 

de provincie Noord-Brabant;  

 Veldhoven niet meedoet; 

 

 

verzoekt het college: 

1. Om aan te sluiten bij het megafabriek initiatief en over te gaan tot achteraf scheiden 

van het Veldhovense afval, met als reden dat dit effectiever en goedkoper is en ook 

meer schone grondstoffen oplevert.  

 

 

en gaat over tot de orde van de dag. 

 
 

Stemming NIET IN STEMMING GEBRACHT: AANGEHOUDEN 

Voor .. stemmen ( ) 

Tegen .. stemmen ( ) 
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